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Szanowny Pan

Marcin Małecki

Radny Rady Miasta Kalisza

Szanowny Panie Radny,

odpowiadając  na  interpelację  w  sprawie  zwiększenia  liczby  patroli  policji
i straży  miejskiej  na  terenie osiedla  Dobrzec,  informuję,  że  poleciłem
Komendantowi Straży  Miejskiej  Kalisza  zwiększenie  liczby  działań
prewencyjnych w tym  rejonie.  Zwróciłem  się  ze  stosowną  prośbą  również
do Komendanta Miejskiego Policji w Kaliszu.

Jednocześnie  informuję,  że  pod  koniec  2023  roku,  w  ramach  Budżetu
Obywatelskiego,  zainstalowano  10  kamer  monitorujących  rejon  Pól
Marsowych. Ponadto,  planowana  modernizacja  monitoringu  miejskiego
uwzględnia pięć  kamer,  które  swoim  zasięgiem  obejmują  między  innymi  sklepy
prowadzące  sprzedaż  alkoholu  przy  ul.  Prymasa  Stefana  Wyszyńskiego  7a
i 23 oraz al. Wojska Polskiego 50. 

Jestem  przekonany,  że  działania  te  także  wpłyną  na  poprawę
bezpieczeństwa mieszkańców.

Z poważaniem



Kalisz, 07.03.2024 roku 

 

Marcin Małecki   

Radny Rady Miasta Kalisza 

Sz. P. 

Krystian Kinastowski 

Prezydent Miasta Kalisza 

 

INTERPELACJA 

Zgodnie z §27 Statutu Miasta Kalisza składam interpelację w sprawie zwiększenia ilości 
patroli policji i straży miejskiej na osiedlu Dobrzec. 
 
 
W związku z kolejnymi zdarzeniami zakłócającymi bezpieczeństwo i porządek w naszym 
mieście, w tym także z użyciem noża. Proszę o zwiększenie ilości patroli policji i straży 
miejskiej, w okolicach sklepów spożywczo-monopolowych na osiedlu Dobrzec.  
 
 

 

 
 

 
 
 
 
 

 

                                                                                                     

                                                                                                           Z wyrazami szacunku 

Marcin Małecki  

Radny Rady Miasta Kalisza 


